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Oœwiadczenie skierowane do minister zdrowia Ewy Kopacz

Pani Minister!
Do moich biur senatorskich w Lubliñcu oraz K³obucku zg³aszaj¹ siê zdesperowani mieszkañcy, któ-

rzy uwa¿aj¹, ¿e s¹ nara¿eni na promieniowanie elektromagnetyczne stacji bazowych telefonii komórko-
wej. Dlatego uprzejmie proszê o stanowisko Ministerstwa Zdrowia w tym przedmiocie.

Proszê o podanie, jakie s¹ polskie normy oraz wyniki najnowszych badañ na ten temat. Na ile uzasa-
dnione s¹ obawy o zdrowie mieszkañców, którzy zamieszkuj¹ w bezpoœrednim s¹siedztwie baz telefonii
komórkowej, znajduj¹cych siê miêdzy innymi na kominach, wie¿ach koœcielnych, szpitalach, wysokich
budynkach w centrach miast itp.? Czy ministerstwo przeprowadzi³o jakiekolwiek badania w zwi¹zku
z licznymi zgonami czy zachorowalnoœci¹ na jakimœ terenie pod k¹tem wp³ywu stacji bazowych telefonii
komórkowej?

Wed³ug mojej wiedzy obecnie w Unii Europejskiej liczba badañ potwierdzaj¹cych szkodliwy wp³yw
PEM znacznie przewy¿sza liczbê badañ ten wp³yw neguj¹cych. Chodzi g³ównie o zachorowalnoœæ z powo-
du zaburzeñ funkcjonowania systemu immunologicznego. Wydaje mi siê, ¿e jest tylko kwesti¹ czasu
uznanie obecnych norm dotycz¹cych PEM za szkodliwe dla zdrowia cz³owieka oraz wprowadzenie nowych
przepisów, uwzglêdniaj¹cych najnowsze dowody naukowe. Zmiana ta niew¹tpliwie bêdzie wi¹za³a siê
z kosztami, jakie ponios¹ operatorzy telefonii komórkowej, co ju¿ teraz budzi ich zdecydowany opór. Jeœli
siê mylê, proszê mnie wyprowadziæ z b³êdu. Bêdê wdziêczny za szczegó³owe odpowiedzi na moje pytania.

Z powa¿aniem
Czes³aw Ryszka




